



# မဲပေးရန်အတွက် သင်ရွေးချယ်လုပ်ဆောင်နိုင် သည်များအကြောင်း လေ့လာပါ



**LAVOTE.GOV တွင် ဇွန်လ ၇ ရက်နေ့ ပဏာမရွေးကောက်ပွဲအတွက် သင်လိုအပ်သည့်အရာအားလုံး ရှိပါသည်။** The LA County Registrar-Recorder/County Clerk သည် ရွေးကောက်ပွဲအတွက် တိကျ၍ဘက်မလိုက်သော သတင်းအချက်အလက်များနှင့် မဲပေးခြင်းဆိုင်ရာ အရင်းအမြစ်များအတွက် တရားဝင်အရင်းအမြစ် ဖြစ်ပါသည်။ မဲပေးခြင်းအတွက် မည်သည့်အခါကမျှ ဤသည်ထက်ပို၍ လွယ်ကူခွဲခြား၊ ပို၍အဆင်ပြေခြင်းနှင့် ပို၍လုံခြုံခြင်း မရှိခဲ့ပါ။ ရွေးကောက်ပွဲအတွက် သင်ပြင်ဆင်နိုင်ပုံကို ဖတ်ပါ။

## ကျွန်ုပ်မည်သို့ မဲစာရင်းပေးနိုင်သနည်း။ မဲစာရင်းပေးရန် နောက်ဆုံးနေ့မှာ မည်သည့်နေ့နည်း။

သင်အိမ်ပြောင်းသွားပါက၊ LA ကောင်တီတွင် လူသစ်ဖြစ်ပါက၊ သို့မဟုတ် ပထမဆုံးအကြိမ် မဲပေးခြင်း ဖြစ်ပါက၊ စာထည့်၍မဲပေးရန် မဲပြားတစ်ခု ရရှိရန်အတွက် ၂၀၂၂ ခုနှစ် မေလ ၂၃ ရက် နောက်ဆုံးထား၍ မဲစာရင်းပေးရပါမည်။ LAVOTE.GOV သို့ ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုခြင်းသည် မဲစာရင်းပေးရန် အလွယ်ဆုံးနည်း ဖြစ်သည်။

သင်၌ အင်တာနက်အချိတ်အဆက် မရှိပါက၊ စာကြည့်တိုက်များ သို့မဟုတ် DMV ရုံးများကဲ့သို့ အစိုးရအဆောက်အအုံအများစုတွင် စက္ကူမဲစာရင်းကတ်ပြားများ ရယူနိုင်ပါသည်။

## ကျွန်ုပ်စာထည့်၍ပို့လိုက်သည့်မဲပြားကို ကျွန်ုပ် ခြေရာခံနိုင်ပါသလား။

ဟုတ်ကဲ့။ (california.ballottrax.net ရှိ) **(ကျွန်ုပ်၏မဲပြား ဘယ်မှာနည်း။) Where's My Ballot** တွင် အခမဲ့ အမည်စာရင်းသွင်းခြင်းဖြင့် သင်၏မဲပြားကို အဆင့်တိုင်းတွင် ခြေရာခံနိုင်ပါသည်။ စာတိုက်မှ ပို့လိုက်သည့် သင့်မဲပြား၏ အနေအထားကို တက်စီမက်ဆွေဂျီ၊ အီးမေးလ် သို့မဟုတ် အသံဖြင့် မှာကြားချက်တို့ဖြင့် သင့်အား အသိပေးပါမည်။ သင်၏မဲပြားကို ပြန်ပို့ပြီးနောက်တွင်လည်း၊ မှတ်ပုံတင်အရာရှိ၏ရုံး၌ လက်ခံရရှိသည့်အခါနှင့် ၎င်းကိုရေတွက်မည်ဖြစ်ကြောင်းတို့ကို သင့်အား အသိပေးပါမည်။

## မဲပေးရန်အတွက် ကျွန်ုပ်ရွေးချယ်စရာများမှာ မည်သည်တို့နည်း။

- ၁။ **စာတိုက်မှ မဲပေးခြင်း။** LA ကောင်တီရှိ မဲစာရင်းပေးထားသော မဲဆန္ဒရှင်တိုင်းထံ ဇွန်လ ပဏာမ ရွေးကောက်ပွဲအတွက် စာတိုက်မှ မဲပြားတစ်စောင် ပို့လိုက်ပါမည်။ မေလ ၅ ရက်နေ့မှစ၍ မဲပြားများ ပို့ပါမည်။ သင်မှ ၎င်းကို ဖြည့်လိုက်ပြီး ပြန်ပို့ရန်စာအိတ်ကို လက်မှတ်ထိုး၍ ပြန်ပို့ရုံသာ ဖြစ်သည်။ မစောင့်ပါနှင့်။ စောစော မဲပေးပါ။
- ၂။ **မဲထည့်ပုံးတစ်ခုတွင် သွား၍ထည့်လိုက်ပါ။** စောစောမဲပေးပြီး သင်၏မဲပြားကို တရားဝင် မဲထည့်ပုံး ၄၀၀ ရှိရာ တည်နေရာတစ်ခုတွင် ပြန်ပေးလိုက်ခြင်းဖြင့် မဲစင်တာများရှိ တန်းစီနေသည့် လူတန်းများကို ရှောင်ရှားနိုင်ပါသည်။ စာထည့်၍မဲပေးရန် စာရွက်စာတမ်းများတွင် သင့်အနီးရှိ အဆင်ပြေမည့် တည်နေရာများ စာရင်းတစ်ခု ပါရှိပါသည်။

- ၃။ **မေလ ၂၈ ရက်နေ့မှစ၍ မည်သည့်မဲစင်တာကိုမဆို သွားပါ။** သင်သည် လူကိုယ်တိုင်မဲပေးပါက မိုဘိုင်းမဲပေးရန် လက်မှတ်ဖြင့် အချိန်ကုန် သက်သာအောင် ပြုလုပ်လိုက်ပါ။ ယင်းသည် အိမ်မှထွက်မီ ရွေးချယ်ချက်များကို ပြုလုပ်လိုက်ခြင်းဖြင့် မဲစင်တာတစ်ခုတွင် အချိန်ကုန် သက်သာစေသည့် အဆင်ပြေသော နည်းလမ်းတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။ မဲစာရင်းပေးထားသည့် မဲဆန္ဒရှင်တိုင်းထံသို့ အနီးဆုံး မဲစင်တာတည်နေရာများကို ပြသည့် သီးခြားစာတစ်စောင် ပို့ပေးပါမည်။

မဲထည့်ပုံးများနှင့် မဲစင်တာတည်နေရာ အပြည့်အစုံစာရင်းကို LAVOTE.GOV တွင် တွေ့နိုင်ပါသည်။

LA ကောင်တီတွင် မဲပေးခြင်းအတွက် မည်သည့်အခါမျှ ဤသည်ထက်ပို၍ လွယ်ကူခွဲခြား မရှိပါ

ပိုမိုလေ့လာရန် **LAVOTE.GOV** တွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုပါ

